

# Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-04-25

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:05

## § 2 Närvarande ledamöter

Hassan Othman Alkady, ordförande

Wilma Markholm, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreya Ek, kommunikationsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

Johanna Smideland, projektledare i GAIUS (adjungerad utan rösträtt)

Jonas Reck, projektledare i GAIUS (adjungerad utan rösträtt)

## § 3 Val av mötesordförande

Wilma Markholm väljs till mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

## **§ 5 Val av justerare**

Hassan Othman Alkady och Ivar Öhrling väljs till mötets justerare.

## **§ 6 Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställs.

## **§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll**

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-04-18).

## **§ 8 Varvet runt**

### **Ordförande**

Ordförande har varit på brandövning och har varit i Lund, där han var på JURO-möte och bal. På JURO-mötet satt han med i gruppen om psykisk ohälsa och de ska nu skriva en debattartikel inom ämnet.

### **Vice Ordförande**

Vice ordförande har också varit i Lund och var med på balen. Hon har även varit med och planerat Humanjuridiska föreningens årsmöte som ska äga rum den 22 maj. Hon har också bokat både kickoff med GAIUS, den 3 maj och glassbil.

### **Kassör**

Kassör har fört det löpande arbetet. Han har även arbetat med budget både för JF och GAIUS.

### **Sekreterare**

Sekreteraren har fört det löpande arbetet med protokollen.

### **Chefredaktör**

Chefredaktören har svarat på mail och fått tillbaka första utkastet som har varit på redigering. Hon håller nu på att kolla igenom och korrigera det innan det ska skickas vidare till tryckeriet.

### **Idrottsansvarig**

Idrottsansvarig har försökt komma i kontakt med korpenorganisatörerna då de skickat ut ett allmänt utskick till alla spelare som har lett till förvirring.

### **Utbildningsansvariga**

Utbildningsansvariga var också med på balen och JURO-mötet i Lund. De har även haft kursombudsmöte och det uppkom lite synpunkter som de nu ska ta vidare till UU-mötet som de ska ha idag. De har också fått in SAMO-ärenden som de också ska ta vidare till UU-mötet.

### **Evenemangsansvariga**

Evenemangsansvariga har fortsatt arbetet inför vårbanketten och ska ha möte med utskottet för att fixa det sista. De har även börjat kika på offerter till balen och fixat inför diplomeringen.

## **Kommunikationsansvarig**

Kommunikationsansvarig har publicerat marknadsföring på sociala medier och lagt ut annonser på hemsidan. Hon var också med på brandövningen.

## **Näringslivsansvariga**

Näringslivsansvariga har haft event hos Setterwalls och det blev väldigt lyckat. De har även svarat på mail och fått fler avtal signerade.

## **GAIUS**

GAIUS har varit på möten och arbetat med huvudasamarbetsavtalen. De ska även ha ett vårevent den 15 maj.

## **§ 9 Varvet runt arbetsgrupper**

### **Arbetsgrupp: Järnbalk**

Arbetsgruppen hade möte förra veckan och gick då igenom hur långt de kommit med det enskilda arbetet. De har nu kommit en bra bit med att ta fram en ny sångbok. Under mötet delade de upp arbetet mer och satte upp en ny deadline.

### **Arbetsgrupp: 5-kamp**

Arbetsgruppen är pausad då 5-kampen är förflyttad till efter sommaren.

### **Arbetsgrupp: Ekonomigruppen**

Ordförande skulle haft möte med SESUS förra veckan men det blev flyttat vilket passade bra eftersom nu kan alla tre i gruppen närvara. De har även börjat arbetet med att leta efter fler bidrag att söka.

## **§ 10 Diskussion: Faddrar på nollningen**

Ordförande har fått mail från fadderansvariga i N&FA som förklarar att det är alldeles för få jurister som har sökt som fadder. De undrar om JF har möjlighet att hjälpa till på något sätt. Ordförande undrar också om styrelsen har några idéer på hur man kan nå ut till fler.

Styrelsen kommer fram till att JF kan dela på sociala medier och hoppas att detta kan öka spridningen. Styrelsen ger även som förslag att man ska gå ut i klassen för att prata med dem. Detta brukar vara det enklaste sättet för att nå ut till så många som möjligt.

## **§ 11 Beslut: GAIUS vinstkrav**

Ordförande, vice ordförande, näringslivsansvariga och kassör hade möte med GAIUS igår och under mötet diskuterades bland annat GAIUS vinstkrav.

Styrelsen och GAIUS diskuterar för- och nackdelar med fast eller rörligt vinstkrav. GAIUS berättar att de tycker inte att det känns så säkert med ett rörligt vinstkrav och menar att

motivationen att försöka få till de bästa avtalen hämmas på grund av det. De önskar därför att vinstkravet ska vara fast detta år istället. De menar vidare att man kan ha ett uppföljningsmöte i höst för att JF ska bli underrättade om ekonomin och om hur deras arbete går.

Styrelsen och GAIUS diskuterar fram att GAIUS ska ha ett fast vinstkrav.

Styrelsen går till beslut att:

anta ett fast vinstkrav

*Enhälligt (11/11)*

Arta Ekman förklarades jävig och var därmed inte röstberättigad och deltog inte i handläggningen av beslutet.

## **§ 12 Information: Kick-off med GAIUS**

Vice ordförande informerar att det blir Kick-off med GAIUS den 3 maj kl 19.00 och på kickoffen kommer det att spelas volleyboll.

## **§ 13 Diskussion: JF-klaga**

Det har inkommit JF-klaga om att JF:s pengar har använts på ett mindre passande sätt. Det handlar om köp av en högtidsdräkt till ordförande. Klagomålen syftar på att dessa pengar hade kunnat användas på ett bättre sätt än att köpa en frack som endast en person kan använda då fracken dessutom inte kan ärvas till nästa ordförande. Det framgår även av klagomålen att man istället hade kunnat hyra en högtidsdräkt för en billigare summa. De hade dessutom gärna sett att pengarna användes till något med studentnytta istället.

Styrelsen diskuterar att alla inte fått information om detta och förstår inte riktigt vad detta handlar om. Ordförande förklarar att han utgått från testamentet och budgeten samt att han kollat upp hur denna förmån ska beskattas av honom. Ordförande berättar även för styrelsen att föreningen i många år har budgeterat för högtidskläder. Detta innebär att de representanter från styrelsen som åker på resorna ska ha möjlighet att antingen köpa eller hyra högtidsdräkt för att uppfylla klädkoden i rimlig grad. Efter diskussionen anser styrelsen fortsatt att det ska vara så framöver då det inte ska vara en ekonomisk fråga om man ska kunna åka med på representationsresorna eller inte. Vid köpet av fracken har det även beaktats om vilket alternativ, av att köpa eller hyra, som är billigast för föreningen. Det framgick då att ett köp blev billigare än att behöva hyra.

Styrelsen kommer också fram till att sådana frågor i framtiden bör tas upp på veckomötena för att det inte ska uppstå någon förvirring. Ordförande tar på sig ansvaret över denna miss i kommunikationen och menar att han inte trodde att denna fråga behövde tas upp inför styrelsen då det tidigare inte gjorts. Styrelsen anser att kommunikationen behöver förbättras

för att inte denna situation ska hända igen. Styrelsen beslutar även att det i framtiden borde finnas tydliga riktlinjer för köp och hyra av högtidskläder. Detta ska därför tas fram vid ett senare tillfälle.

### § Övrigt

Inget övrigt tas upp.

### § Nästa möte

2023-05-02 kl. 08:00-09:00.

### § Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 08:57



Hassan Othman (23 maj 2023 09:04 GMT+2)

---

Hassan Othman



Ivar Öhrling (23 maj 2023 09:33 GMT+2)

---

Ivar Öhrling